
Naar mijn bescheiden mening en uit persoonlijke ervaring vind ik dat een algemeen verbod op NPS of 
iets dergelijks niet iets is waar het publiek wezenlijk baat bij zou hebben. Een verbod op deze chemische 
stoffen zal de druk op het rechtssysteem en de wetshandhaving alleen maar verhogen, een illegale zwarte 
markt voeden en laten groeien en geld in handen van criminele organisaties laten komen die zich voeden 
met meer gewelddadige criminaliteit en uitbreiding van deze organisaties. Bovendien is onder de huidige 
omstandigheden het gebruik van deze stoffen in vivo al verboden. Met het huidige systeem worden 
verkopers op zijn minst verantwoordelijk gehouden en daarom testen en handhaven ze strenge richtlijnen 
voor kwaliteitsborging, waardoor het veilig en effectief gebruik van deze stoffen in een industriële, en 
educatieve omgeving kan worden voortgezet. 

Het verbieden of plannen van deze chemicaliën doet precies het tegenovergestelde van wat als doel van 
deze wijziging wordt genoemd. Het verbod is keer op keer ondoeltreffend gebleken en dat is nu juist het 
geval. Een verbod op deze chemicaliën zal de illegale productie, handel en ongecontroleerde distributie en 
consumptie van deze chemicaliën en stoffen op de zwarte markt alleen maar doen toenemen, met 0 
mogelijk toezicht of controle van de overheid, in tegenstelling tot het huidige systeem waarin de overheid 
nog enige concrete invloed op de situatie kan uitoefenen. Alleen al de drugs, waarvan de wetgeving 
probeert te "omzeilen" en die in de illegale drugshandel zijn geforceerd, zijn veel gevaarlijker. De 
ongecontroleerde productie en distributie verhoogt door zijn aard het risico voor alle betrokkenen en het 
grote publiek, inclusief de eindgebruiker en de mensen die er geen band mee hebben, exponentieel.

Onderwijs en betrokkenheid van de gemeenschap is wat nodig is. Niet een algemeen verbod dat 
uiteindelijk alleen de zwarte markt doet groeien en meer leven in de biefstuk legt. Het is niet omdat het 
legaal is dat het gaat verdwijnen, maar omdat de wetshandhaving, het rechtssysteem en het strafrechtelijk 
systeem er allemaal onder zullen lijden, en het grote publiek ook. De zwarte markt en de illegale 
drugshandel die hieruit zal groeien zal alleen maar meer levens kosten en uiteindelijk het welzijn, de 
gezondheid en de veiligheid van velen. De stoffen die al verboden zijn, zijn niet verdwenen, maar worden 
alleen maar gevaarlijker en onbeheersbaarder dan voorheen. Keer op keer hebben we gezien dat we dit 
soort problemen niet op deze manier moeten aanpakken. Op dit moment hebben we een keuze te maken 
en die is heel moeilijk ongedaan te maken, ik dring er bij u op aan om de keuze te maken die uiteindelijk 
realistischer is, die de mensen echt ten goede komt en hun veiligheid en welzijn ten goede komt, laten we 
niet de fouten uit het verleden herhalen en dit probleem op een moderne, constructieve manier aanpakken.


